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Mededelingen van de FFF Fryske Feriening foar Fjildbiology

Algemene ledenvergadering

De procedure rondom de benoeming van bestuursleden heeft

enig stof doen opwaaien. Een van onze leden vond dat het be-

stuur een te grote stem heeft in het benoemen van de be-

stuursleden, omdat zij op voorhand kandidaten presenteert.

Hiermee zou het bestuur de indruk wekken dat andere kandi-

daten zich niet kunnen melden. Het bestuur trekt zich deze

kritiek aan, omdat het nadrukkelijk niet de bedoeling is dat

mensen ongewild worden gepasseerd. In het vervolg zal er uit-

voeriger stilgestaan worden bij de mogelijkheid om zich vooraf

aan te melden als bestuurskandidaat. Volgend jaar is er opnieuw

een lid aftredend. Mochten er kandidaten zijn voor een be-

stuursvacature, dan kunnen zij zich melden bij het bestuur.

Het Polderhoofdkanaal

Het bestuur heeft zich de afgelopen tijd actief bezig gehouden

met de ontwikkelingen rondom het Polderhoofdkanaal bij Nij

Beets. Hoewel de FFF niet de ambitie heeft overal bij ruimtelij-

ke plannen haar geluid te laten horen, vinden we de gang van

zaken rondom het Polderhoofdkanaal (gelet op de aanwezige

unieke natuurwaarden) zodanig onbevredigend, dat we ‘het

geluid van de natuur’ wel moesten laten horen. Vooropgesteld

dat de FFF niet per definitietegen heropening van het kanaal is,

vinden we wel dat de vijf aanwezige soorten die genoemd wor-

den in het kader van de Habitatrichtlijn (te weten Groene gla-

zenmaker, Grote modderkruiper, Kleine modderkruiper, Bit-

tervoorn en Gestreepte waterroofkever) de moeite waard zijn

om goede compensatie voor te treffen. Deskundigen beschou-

wen de binnen het project voorgestelde maatregelen zowel in

kwantiteit als in kwaliteit als onvoldoende. Het is nog maar de

vraag of dat een ontheffing in het kader van de Flora- en fauna-

wet tegenhoudt. Het onderzoek van Landschapsbeheer Fries-

land dat is uitgevoerd in het kader van het openstellen van het

Polderhoofdkanaal toont in ieder geval aan dat het een water is

om zuinig op te zijn.

Werkgroepoverstijgende excursie

Op de ledenvergadering werd geconstateerd dat een ‘werk-

groepoverstijgende excursie’ naar het Polderhoofdkanaal een

leuke dag kan opleveren. Vooral op het gebied van vissen waren

veel mensen enthousiast. Momenteel proberen we een ‘visver-

gunning’ te verkrijgen bij de visrechthebbende van het water.

Leden van de FFF worden hierover per post over geïnfor-

meerd.

Inventarisatieweekend op Vlieland

Op 6, 7 en 8 juli organiseert de FFF, in samenwerking met

FLORON, een inventarisatieweekend op Vlieland. Geïnteres-

seerden kunnen contact opnemen met Gertie Papenburg (tel.:

051 1-541376).

Zwarte stern-avond van SOVON en FFF

Op 29 maart jl. vond in Grou de traditionele voorjaarsbijeen-

komst van SOVON-Fryslan en het Fügelferban van de FFF

plaats. Dit was alweer de 28e

gezamenlijke bijeenkomst sinds de

organisaties in 1992 met kolonievogeltellingen van start gingen.

De avond stond geheel in het teken van de Zwarte stern. Voor

de pauze presenteerde onderzoeker Jan van der Winden (Bu-

reau Waardenburg) de resultaten van een onderzoek naar deze

soort in Fryslan dat hij in het voorjaar van 2006 uitvoerde met

Romke Kleefstra (SOVON). Na depauze wijdde Jan uit over de

trekwegen van de Zwarte stem in Europa en Afrika, het inter-

nationale belang van het IJsselmeer als pleisterplaats voor trek-

kende sterns en onthulde hij hoe de Zwarte stern zich in de

wintermaandenontpopt als een vissende zeevogel langs de Afri-

kaanse westkusten.

Voorafgaand aan beide lezingen besteedde districtscoördinator

Jelle Postma aandacht aan SOVON-telprojecten. Jakob Hanen-

burg presenteerde zich als de nieuwe contactpersoon in het

FFF-bestuur voor het Fügelferban. De avond werd bezocht

door ruim veertig belangstellenden. In november organiseren
SOVON en FFF de gebruikelijke najaarsbijeenkomst, wederom

te Grou.

De ledenvergadering van 2 maart jl. was in de ogen van het be-

stuur een groot succes. De opkomst was redelijk en de eerdere

keuze om geen sprekers meer uit te nodigen lijkt goed te wer-

ken. Er vond een aangename dialoog plaats tussen de aanwezi-

gen en het bestuur.

Er zijn twee nieuwe bestuursleden benoemd: Jakob Hanenburg

en Diederik van Dullemen. Jakob neemt de coördinatie van het

Fûgelferbân over van Siep van der Veen, die aftrad als bestuurs-

lid. Ook Sietske Rintjema nam, na acht jaar, afscheid van het

bestuur van de FFF. Beiden hebben zich gedurende hun actieve

loopbaan als bestuurslid altijd erg betrokken gevoeld bij FFF-

zaken. De taken binnen het bestuur zijn inmiddels herverdeeld.

Michel Krol heeft het voorzitterschap van Sietske Rintjema

overgenomen en Mirte Kooistra heeft op haar beurt de rol van

secretaris op zich genomen.

Kleine modderkruiper


